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1. Inledning (ordförande) 
 

2. Val av person för justering av protokoll 
Pär Grammelstorff valdes till justeringsperson. 

 

3. Martin Andersson – Sportservice  
Martin Andersson presenterar Sport-lotten och vilka möjligheter klubben har att sälja lotter 

för att skapa en inkomst till klubben. Styrelsen tar till sig informationen och ska fundera på 

behovet. 

 

4. Genomgång av föregående protokoll 
Föregående protokoll gås igenom och samtliga punkter har genomförts, i annat fall finns de 

med i protokollet nedan.  

 

5. Ekonomi 
a. Överlämning till ny kassör 
Överlämningen till ny kassör har tagit tid eftersom Swedbank har långa 

handläggningstider. Enligt det senaste beskedet ska det lösa sig under veckan. 

På kvällens styrelsemöte godkänner styrelsen att Marie Hammarstedt kan 

lämna över ansvaret och sin bankdosa till Pia Nilsson. Ett separat avtal skrivs för 

detta.  

b. Försäljning – Ravelli  
Ravelliförsäljningen pågår till och med 14/11. I dagsläget har vi ca 1000 paket 

sålda, jämfört med 1800 sålda föregående säsong. Anders gör ett utskick ikväll 

med en påminnelse till samtliga om att börja registrera sin försäljning. Vi har 

även ett innestående besök av bröderna Ravelli för valfri aktivitet. 

c. Kiosken 
I dagsläget görs klubbens kioskinköp från Snabbgross. Det fungerar väldigt bra 

hittills. Pia håller på att se över möjligheterna att få till ett konto hos snabbgross 

för fakturering. Vi småhandlar också fortfarande på ICA i Ingelstad.  

d. Sponsring 
70 000 kronor är i nuläget fakturerat till tidigare sponsorer. 28 000 återstår som 
också ska faktureras inom kort. Målet är att hitta ca 20 000 kronor ytterligare i 
sponsorintäkter.  
e. Fakturering av medlemmar 
I dagsläget har vi fått in 177 075 kr i träningsavgifter och 35 250 kr i 
medlemsavgifter. 252 spelare har betalat sina fakturor, 19 har ännu ej förfallit 
och 19 har förfallit men blivit påminda. Anders gör ett utskick till ledare om att 
påminna ledare om att hålla koll på betalningar. 
f. Intäkter Solidsport och Biljettkiosken 
Klubben hade innestående pengar från föregående säsong på 6 539 kr 
respektive 8 000 kr som har fakturerats. 
g. Kontanthantering 
Klubben är ännu ej kontantfri, dels eftersom ingen information har gått ut, dels 

eftersom vi inser att många barn fortsatt vill handla med kontanter. Anders gör 
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ett utskick om att vi försöker ställa om till en kontantfri kiosk från och med nu.  

 

6. Rapport för klubblagen, domare m.m. 
a.  Seniorlagens matcher ska ha sargvakter. Seniorlagen behöver avlastning 

kring bemanning på sina hemmamatcher. Arbetet fördelas på våra sex 
äldsta lag enligt ett schema som görs av representanter för dam och 
herrlaget ned hjälp av Thomas Johansson.  

b. Mattias Nilsson gör ett jättejobb med att hitta domare till våra matcher på 
den nivå där vi ej har föreningsdomare.  

c. Uppstart för barn födda 2017 är aktuell i december. Anders och Jörgen 
planerar och kallar till mötet.  

7. Kommande aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.) 
a. Ledarträff sker söndag 13/11 kl 17.00 för klubbens ungdomsledare. Hanna 

Karlsson är sammankallande. Ett utskick har gjorts och en påminnelse görs i 
veckan. Tanken är att det är ett möte med fokus på att samla in tankar och 
frågeställningar från våra ungdomsledare, och utifrån det skapa en 
arbetsgrupp.  

b. Thomas har haft en dialog med Johan Falkbrink (IIK) kring att skapa en 
gemensam föreläsning kring hur vi arbetar kring frågor runt mobbing och så 
vidare. IIK arbetar med att ta fram en föreläsare och IIBK´s är positivt 
inställda till detta. Målgruppen är våra ungdomsledare. 

c. IIBK ska delta på Julskyltning i Ingelstad. Arbetet fördelas på våra två äldsta 
ungdomslag som är anmälda till två cuper. Anders sköter kontakten med 
dessa lag.  

8. Hallfrågor 
Viktigt att alla ledare förstår att alla kan felanmäla problem i sporthallen. Felanmälan görs 

till info@vaxjo.se.  

 

9.  Material och utrustning 
Det har varit en en onormal åtgång av bollar, annars inget att rapportera. 

 

10. Övriga frågor 
 

11. Beslut tidpunkt för nästa möte  
Nästa styrelsemöte sker tisdag 6/12 kl 19.30. 

 

12. Mötet avslutas 
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